
 
 
 
 
 
 
 
Beste leden van de Coöperatie Angerlo Duurzaam (CAD),  
 
Op 24 januari is de informatiebijeenkomst over de enquête 
Angerlo Aardgasvrij gehouden. In deze nieuwsbrief een 
samenvatting van deze drukbezochte informatieavond en 
uitslag van de enquête. 
 
De CAD draait volledig op een groep enthousiaste vrijwilligers. 
In dit nummer een oproep voor aanvulling van ons team.  
 
Als reactie op de enquête hebben we een aantal vragen 
ontvangen. De antwoorden op de vragen zijn aan de 
vraagsteller persoonlijk toegestuurd. Sommige vragen en 
antwoorden zijn echter voor iedereen interessant. Vandaar 
dat we een nieuwe vragenrubriek beginnen. Indien u zelf 
vragen heeft omtrent verduurzaming van uw huis of 
woonomgeving kunt u die stellen via 
Secretariaat@angerloduurzaam.nl. Wij zullen dan voor u op 
zoek gaan naar de antwoorden. 
 
Het bestuur 
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1. Nieuws van de programmaorganisatie Angerlo Aardgasvrij 

1.1. De informatie bijeenkomst 

De zaal in het dorpshuis was maar net groot genoeg om de inwoners die naar de 

informatieavond waren gekomen een plek te bieden. Tijdens de avond werd iedereen 

bijgepraat over de resultaten van de enquête en de stand van zaken van het warmtenet. 

Eind vorig jaar heeft de Programma Organisatie Angerlo Aardgasvrij een enquête uitgestuurd 
naar de inwoners van Angerlo. Met behulp van deze enquête is op de eerste plaats het 
draagvlak onder de bewoners gemeten. 
 

• Uit de enquête komt duidelijk naar voren dat veel inwoners uit Angerlo van het 
aardgas af willen, vanwege de hoge kosten en de afhankelijkheid van fossiele 
brandstoffen.  

• Over een warmtenet zijn inwoners gematigd positief. Men veronderstelt dat het een 
goede oplossing kan zijn. Maar, om echt te kunnen besluiten dat men wil aansluiten 
op een warmtenet is meer duidelijkheid nodig over zaken zoals de aansluitkosten, de 
energielasten en de leveringszekerheid. 

 

Er was veel ruimte voor vragen van inwoners. De partijen die in de programmaorganisatie 
Angerlo Aardgasvrij zitten: gemeente Zevenaar, woningbouwvereniging Plavei, Coöperatie 
Angerlo Duurzaam en de dorpsraad waren aanwezig om vragen te beantwoorden. 
Veel vragen gingen over de (financiële) haalbaarheid van een warmtenet. De 
programmaorganisatie heeft uitgelegd dat een warmtenet technisch zeker haalbaar is en dat 
het financieel ook haalbaar kan zijn als het initiatief ondersteund wordt door overheidsgeld.  

 

 

 



1.2. Resultaten van de enquête 

Op 7 december hadden 245, van de aangeschreven huishoudens, de enquête ingevuld. 

Onderstaand de verdeling tussen huurders/eigenaren en binnen/ buiten de bebouwde kom.  

 Kern Buitengebied 

Eigenaar 164 50 

Huurder 26 5 

Totaal 190 55 

 

Ruim 90% van de inwoners reageert (deels) positief op de vraag, hoe men kijkt naar het 

voornemen van Nederland om van het aardgas af te gaan. 

 

 

Op de vraag, zou u willen aansluiten op een warmtenet als de woonlasten voor energie 

gelijk blijven of naar beneden gaan heeft 64% ja geantwoord. 

De redenen om niet te kiezen voor een warmtenet zijn divers: 

• Ik heb al maatregelen getroffen 

• Ik wil geen collectieve warmtevoorziening 

o Hier is het helaas niet duidelijk waarom men liever kiest voor een particuliere 

oplossing zodra het collectieve gas niet meer beschikbaar is. 

• Ik ben op hoge leeftijd en wil niet investeren 

• Ik wil zeker weten dat er een voordeel is 

o De programma organisatie zal alleen verder gaan met het warmtenet als 

duidelijk is dat de kosten voor de warmtevoorziening gelijk blijven of omlaag 

gaan. Het is duidelijk dat dit alleen mogelijk is indien de overheid dit initiatief 

financiële ondersteund.  

o Indien een vergelijkbare prijs dit niet mogelijk is zal er verder gekeken worden 

naar andere (gezamenlijke) alternatieven. 



Op de vraag aan welke voorwaarden de nieuwe energievoorziening zou moeten voldoen 

scoren zekerheid van warmtelevering (90-98%), lagere energielasten (63-90%) en 

energiebesparing (78-80%) het hoogst. Verhogen van de woningwaarde wordt relatief als 

minder belangrijk ervaren met een score van 23% bij de huurders tot 48% bij de 

woningeigenaren in de kern.  

 

 

2. Vrijwilliger gezocht 

Vanuit de CAD proberen wij u zo goed mogelijk te informeren via de nieuwsbrief. Graag 

zouden we u ook informatie willen toespelen op andere manieren zoals onze webpagina.  

• Voor het verfraaien en up-to-date houden van onze webpagina zijn wij op zoek 

naar een vrijwilliger. 

• Ook zijn wij op zoek naar leden die een idee hebben, of zelf een stukje zouden 

willen schrijven voor in de nieuwsbrief. 

 

Heb je interesse of zou je meer 

informatie willen neem dan contact 

op via 

Secretariaat@angerloduurzaam.nl. 

 

 

 

 

3. Vraag en antwoord 

Wat is een gebouw gebonden financiering? 

Een gebouw gebonden financiering is een toekomstige manier om energiebesparende 

maatregelen te financieren. De gebouw gebonden financiering is een lening die hoort bij een 

woning en niet bij de persoon de die de lening afsluit. 

De consumentenbond denkt dat gebouw gebonden financiering een belangrijke aanvullende 

rol kan spelen bij verduurzaming van de woningmarkt. Ze roepen daarom de politiek op om 

de juridische belemmeringen die er nog zijn weg te nemen.  

mailto:Secretariaat@angerloduurzaam.nl


4. Verduurzamen een breed begrip 

Duurzaamheid is een prioriteit in het beleid van Nederland en Europa. Milieubewuster 

worden helpt om onze eigen leefomgeving te sparen voor toekomstige generaties. 

Steeds meer particulieren vullen hun daken met zonnepanelen. Dat is goed nieuws, maar 
slechts 10 tot 30 procent van de zelf opgewekte zonnestroom wordt door de 
woningeigenaren gebruikt. De rest wordt terug geleverd aan het net.  
 

Nu is het nog gunstig om je opgewekte 
zonnestroom terug te leveren aan het net. Dat 
komt door de salderingsregeling. Maar de 
overheid wil de salderingsregeling vanaf 2025 
afbouwen. Je krijgt dan een lagere vergoeding 
voor een deel van de stroom die je terug 
levert. Het is dan gunstiger om meer van je 
opgewekte stroom zelf te verbruiken. 
Bovendien is dat beter voor het 
elektriciteitsnet. 

 
Er zijn verschillende manieren om de netbelasting te verminderen en meer gebruik te maken 
van eigen stoom: 

1. Thuisbatterij 

2. Wijkbatterij 

3. Elektrische auto as batterij 

4. Warmtebuffer 

5. Energie efficiënt gebruiken 

Via deze link (Zo haal je meer uit je zonnepanelen (en blijft er meer over in je 

portemonnee) | Change Inc) .kunt u meer te weten komen over de voor en nadelen van 

de bovengenoemde opties.  

 

 

5. De volgende nieuwsbrief 

Duurzaamheid is een breed begrip. Welke vormen van verduurzaming kunnen we eenvoudig 
toepassen en welke vormen passen het best bij u? In onze volgende nieuwsbrief gaan we 
hier verder op in.   

https://www.change.inc/energie/het-einde-van-een-tijdperk-het-afschaffen-van-de-salderingsregeling-uitgelegd-39443
https://www.change.inc/energie/zo-zorgen-we-voor-minder-overlast-op-het-elektriciteitsnet-en-blijft-er-meer-over-in-de-portemonnee-39521
https://www.change.inc/energie/zo-zorgen-we-voor-minder-overlast-op-het-elektriciteitsnet-en-blijft-er-meer-over-in-de-portemonnee-39521

